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Vučević: Uskoro lokacija nove bolnice, između 400 i 500 mesta 

Gradonačelnik Novog Sada Miloš Vučević kaže za RTS da će grad Novi Sad za nekoliko dana predložiti 

potencijalne lokacije za novu kovid bolnicu, koja će biti kapaciteta između 400 i 500 kreveta. 

Miloš Vučević je, govoreći za Dnevnik RTS-a, rekao da je nova bolnica "sjajna vest" za Vojvodinu i taj deo 

Srbije, dodajući da je Novi Sad prirodna lokacija što zbog kadrova što zbog infastrukture. 

Dodaje da je Grad, koliko juče, krenuo da priprema predlog lokacija i da će predočiti premijerki i 

predsedniku države. 

Bolnica će, kaže, imati kapacitet između 400 i 500 kreveta, uglavnom intenzivne i poluintenzivne nege. 

"To je put kojim možemo da imamo opštu bolnicu, Novi Sad nema opštu bolnicu, fali nam taj sekundarni 

nivo, to je koncept koji smo dugo čekali, to je presudno za čuvanje zdravlja, ta bolnica se neće gasiti kad 

ode korona", naglašava gradonačelnik Novog Sada. 

Vučević navodi da epidemijska situacija u Novom Sadu nije dramatična, ali je upozoravajuća. 

U poslednja tri dana u gradu je konstantno više od 200 novih slučajeva dnevno, što, kaže Vučević, nije 

dobro i zabrinjava. 

"Ja se nadam da neće morati vanredno stanje, ne bih voleo da je Novi Sad zaključan i cela država. Ako 

bude tako da preti da ugrozi živote i zdravlje i uruši zdravstveni sistem, mora, ali ne bih voleo da 

ugrožavamo radna mesta", napominje Vučević. 



 
 

Kaže da će se više o tome znati u petak kada bude sednica Kriznog štaba, ističući da je borba protiv 

korona konstantna. 

Prvu dozu u Novom Sadu primilo je 80.000 građana, a drugu 40.000. 

 

 

Tiodorović: Nije smelo da se desi da neko primi dve različite vakcine 

Zbog izuzetno nepovoljne epidemijske situacije, u Vranju je tim Ministarstva zdravlja. Na sastanku sa 

predstavnicima zdravstvenih ustanova u tom gradu razgovarali su o procesu vakcinacije, ali i o slučaju 

jednog građanina Vranja koji je primio dve doze vakcine različitih proizvođača. 

Epidemiolog i član Kriznog štaba prof. dr Branislav Tiodorović je, govoreći o slučaju vakcinacije dvema 

vakcinama različitih proizvođača, rekao da se desilo nešto što nije smelo i ne bi moglo da se desi da su 

poštovane procedure.  

"Najvažnije je da tom pacijentu kod koga je došlo do davanja druge vakcine, a ne one koje je trebalo da 

primi kao drugu dozu, zdravstveno stanje pod kontrolom i sigurno je da ćemo i dalje pratiti svaki dan 

njegovo stanje i imati potpuni uvid nad onim šta se sa tim našim građaninom Vranja dešava", naveo je 

Tiodorović.  



 
 

Napomenuo je da moramo da budemo svesni da je preopterećenost ljudi koji sprovode vakcinaciju 

ogromna, kao i da je interesovanje stanovništva veoma veliko. 

"Tako nešto se ne sme ponoviti, procedura je poznata, procedura je jasna i ona se mora sprovoditi do 

kraja. Svako mora da bude pitan pre nego što mu se da druga doza, koju ste vi primili vakcinu. Ne samo 

uvid u njegovu dokumentaciju, nego i da ga pitaju. I ako ne zna, da se to vidi iz njegovih dokumenata", 

naglasio je Tiodorović. 

Posle sastanka koji je trajao gotovo dva sata, nadležni su rekli da nije poštovana procedura u tom slučaju 

i da će se i dalje sprovoditi stručni nadzor, kao i da će narednih dana biti poznato ko je odgovoran zbog 

toga što je jedna osoba primila vakcine različitih proizvođača.  

Naveli su i da su se sami uverili da se u ugostiteljskim i trgovinskim objektima u Vranju ne poštuju 

dovoljno protivepidemijske mere.  

"Najveći problem u poštovanju mera jeste u trgovinskim centrima, odnosno u prodavnicama, odnosno u 

restoranima i kafićima. Ono što smo čuli i od inspektora je da se mere distance u restoranima i kafićima 

takođe ne poštuju", rekao je državni sekretar u Ministarstvu zdravlja Berislav Vekić. 

Gradske vlasti poručuju da će učiniti sve da pooštre mere koje su u njihovoj nadležnosti.  

"Mi ćemo u narednom periodu sigurno učiniti sve da pooštrimo sve mere koje su u nadležnosti lokalne 

samouprave, da se poveća pre svega disciplina naših sugrađana i stroža kontrola svih epidemijskih 

mera", naveo je gradonačelnik Vranja Slobodan Milenković. 

Predstavnici institutâ "Torlak" i "Batut", Ministarstva zdravlja i Kriznog štaba, kao i predstavnici 

zdravstvenih ustanova u gradu obišli su kovid ambulantu i kovid bolnicu, kao i mesto gde se građani 

Vranja vakcinišu. 

Kapaciteti u obe kovid bolnice u Vranju su gotovo popunjeni, a do sada je vakcinisano oko 17.000 

Vranjanaca. 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

"Buknulo je posle Sretenja": U Nišu situacija vrlo ozbiljna, najviše pacijenata od početka epidemije 

U Kliničkom centru u Nišu na bolničkom lečenju se nalazi oko 200 pacijenata među kojima je čak 70 

odsto iz Niša, što je situacija koja nije zabeležena od početka epidemije budući da ova zdravstvena 

ustanova prima pacijente sa čitavog juga Srbije. On kaže da je KC Niš juče imao 31 novi prijem pacijenata 

a da ih je još 17 bilo u Kruševcu, koji je takođe u sistemu KC Niš. 

- Situacija je nažalost jako loša, Niš beleži najveći broj zaraženih od početka epidemije. U Novom 

Kliničkom centru hospitalizovano je 118 pacijenata, 30 je u intenzivnoj nezi i imamo punu Infektivnu 

Kliniku. To znači da je više od 200 pacijenata hospitalizovano i to je strašno zato što je 70 odsto iz Niša, 

što nikada do sada nije bilo. Toliko ima prvih pregleda da je alarmantno, moraćemo da oslobodmo još 

kapaciteta, kaže prof. dr Radmilo Janković, zamenik direktora KC Niš, direktor Klinike za anesteziju i 

intenzivnu terapiju i koordinator Kovid bolnica na jugu Srbije. 

On kaže da raste broj pacijenata i u ostalim kovid bolnicama i da je južno od Jagodeine na bolničkom 

lečenju oko 1.500 obolelih od Kovida 19. 

- Kruševac nam se puni velikom brzinom. Vranje je puno sa 170 pacijenata, Ćuprija ima preko 100 

obolelih, Kruševac preko 100, Zaječar oko 100, Surdilica je puna, Leskovac raste, Prokupje raste... Čak i 

tamo gde je bilo tiho, na krajnjem istoku - u Negotinu i Pirotu i tamo počinje na raste. Mislim da od 

Jagodine na dole imamo 1.500 pacijenata. Svi su pacijenti jako teški, ugroženi, mnogo njih je u jedinici 

inteznzivnoj nege, što kod nas, što u kovid bolnici u Kruševcu, što Kraljevu, Paraćinu, Jagodini, Pirotu, 

Leskovcu... Svuda ima dosta u intenzivnim negama. Mi hospitalizujemo pacijente srednje starije životne 



 
 

dobi kojima je život ugrožen ali mislim da to nije zaraza koja potiče od njih. Zaražavaju se mlađi, neki se 

verovatno ne javljaju, ako nemaju temperaturu, objašnjava prof. dr Janković. 

On kaže da je nakon Sretenja broj obolelih počeo naglo da raste. 

- Videlo se brojevi stagniraju čitav januar na nekom visokom nivou i onda je krenulo sve da raste posle 

Sretenja, sve je buknulo. Prvenstveno je naše ponašanje dovelo do ovoga. Mislim na kompletno 

ponašanje, ne samo na ove koji idu po kafanama i kafićima, nego na sve koji ne poštuju disciplinu, 

epidemiološke mere i koji svojim ponašanjem prenose poruku drugima da se ne pridržavaju toga, kaže 

dr Janković. Po njegovim rečima trenutno nema velikog broja obolelih lekara i medicinskog osoblja jer je 

dosta njih preležalo koronu ili je vakcinisano sa dve doze vakcine. Ali, problem je to što su lekari 

iscrpljeni. 

Raste broj pregleda u kovid ambulantama u Nišu 

U tri niške kovid ambulante broj osoba koji se javljaju lekarima na preglede raste od 22.februara a juče ih 

je bilo čak 1.666. 

- Situacija je veoma ozbiljna. U Domu zdravlja Niš, u dve kovid ambulante i u Medicini rada, juče je bilo 

1.666 pregleda, što je izuzetno veliki broj. Do 22.februara je bilo 400 do 500 dnevno a onda su počeli 

brojevi odjednom da rastu i da idu preko 1.000. I ta kriva ide sve na gore. Obično se kreće od 1.200 do 

1.400 pacijenata a juče me iznenadolo 1.666. I danas će biti oko 1.600 tako da je dosta ozbiljna situacija. 

Što je najgore, od tih 400 prvih pregleda pozitivno je od 150 do 200 pacijenata dnevno što nikada nije 

bilo ni u novembru i decembru. Lično mislim da treba da se preduzmu mere, možda ne zatvaranje grada 

ali sigurno neke restriktivne mere. Ovako ne može, ići će sve na gore, kaže direktor Doma zdravlja u Nišu 

dr Milorad Jerkan. On kaže da se vakcinacija odlično odvija u Nišu i da je preko 22 odsto prvih vakcina i 

13 odsto revakcinisanih. 



 
 

 

Poslednje upozorenje: Izlazimo iz Kriznog štaba ako... 

Beograd -- Član Kriznog štaba dr Predrag Kon izjavio da, ako se neke strožije mere ne donesu, postavlja 

se pitanje ostanka medicinskog dela u tom štabu. 

On je u Jutarnjem programu TV Prve rekao da se nova sednica štaba očekuje u četvrtak ili petak, a ako se 

na njoj ne donesu strožije mere za koje se zalaže medicinski deo štaba, postavlja se pitanje ostanka 

medicinskog dela u tom telu koje je formirala Vlada zbog borbe protiv pandemije koronavirusa. 

"Mora jasno da se zna zašto smo mi tamo prisutni. Ja razumem kompromis koji nije deo medicinske 

struke. Ali u medicini nema kompromisa i to pokušavamo da objasnimo", rekao je on odgovarajući na 

pitanje kakva odluka Kriznog štab se očekuje u četvrtak ili petak, kada se to telo ponovo sastane. 

Još jednom je napomenuo da je situacija gora nego što je bila u novembru jer su jasno uočene promene 

u sojevima virusa koji su sada zarazniji. 

On je još rekao i da je situacija u Beogradu katastrofalna i da će sistem pući ukoliko se mere, za koje kaže 

da su preblage, ne pooštre. 



 
 

 

Ivanuša, Srbija četvrta po novozaraženih 

BEOGRAD - Srbija se nalazi na četvrtom mestu u Evropi po broju novozaraženih koronom na sto hiljada 

državljana, rekao je za Politiku direktor kancelarije Svetske zdravstvene organizacije u Srbiji Marjan 

Ivanuša. On je ocenio da se treba podsetiti značaja pridržavanja mera jer je situacija u Srbiji ozbiljna. 

Ivanuša ističe da svi znamo da je ovo teško i da dugo traje, ali da dok se ne dostigne kolektivni imunitet 

vakcinacijom jedino što preostaje u borbi protiv virusa jeste poštovanje epidemioloških mera. 

Pored uspeha u vakcinaciji, treba imati u vidu da je broj onih koji se još nisu vakcinisali i dalje veliki i oni i 

dalje mogu da se zaraze i da prenesu virus, rekao je Ivanuša. 

On smatra da uspeh vakcinacije zavisi od poverenja javnosti i da treba pružiti verodostojne informacije o 

bezbednosti i prednostima vakcine. 

 


